
Dybvad Borgerforening 
Generalforsamling onsdag den 12. marts 2025 

35-40 medlemmer deltog 

1. Valg af dirigent: Bestyrelsen foreslår Lynge Jensen, og han vælges, og konstaterer at 
generalforsamlingen er lovligt indvarslet. 
Lynge giver ordet videre Dl Jesper 
 

2. Bestyrelsens beretning: Jesper fortæller om 2024. 
Jesper starter med at referere Dl generalforsamlingen for 5 år og 1 dag siden - corona og anderledes 
verden lige siden. 
Arrangementer - stort set samme som sidste år: 

• Foredrag fra Århus Uni om Drsdagen i søparkhuset 
• CykelmoDon onsdag 
• Det grønne hold 
• Grøn lørdag - BrugsaOale med kommune er blevet fornyet for de næste 10 år. Økonomisk 

forpligtelse, som generalforsamlingen skal informeres om. 
• Rød lørdag - oprydning samt maling af søparkhuset og skuret. 
• Skt Hans - Brian Kjær fra Distriktsrådet holdt tale 
• Foredrag med Rene Dahl i samarbejde med kro og Brugsen 
• Juletræsfest i hallen - i samarbejde med Brugsen og hallen 
• Fastelavnsfest 
• Vandring på årets korteste dag 
• Spis-sammen - 2 gange 

 
Deltog desuden, som hjælper, i Landsbyløb og tunnelløb.  
 
Huset bruges også Dl lokal historisk arkiv + kortspil + lysXiskere + gravhundeklub mm 
Det dejligt at huset bliver brugt Dl så mange arrangementer 
 
Vi administrerer fortsat Ungdomsfonden, så opfordring Dl at sende ansøgninger ind. Der er stadig 
penge i fonden. 
 
Dybvad Handel og erhverv er på plads. Der er 11 akDve erhvervs medlemmer. De får reklame på 
hjemmesiden mm. 
 
Vi forvalter desuden de penge som lokalrådet giver Dl byen Dl forskellige akDviteter. 
 
Grenpladsen - det virker Dl at fungere godt. 
 
Vi har i 2024 lagt en ansøgning Dl VE fonden. Vi fik næsten kr 100.000 Dl et muldtoilet og en 
markise. 
 
Desuden er vi kommet Dl at forvalte det gl. gartneri. Der er indgået brugsaOale med Frhavn 
kommune. Endnu en forpligtelse på 10 år.  
 
I 2025 skal vi have renoveret vores byporte - som skal fly]es for at få dem renoveret. 
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Tak Dl flagholdet - og tak Dl julebelysningen - tak Dl Niels Jørgen Bock for rep. af julestjerner - tak Dl 
Kim Jensen og sønner for at sDlle maskiner Dl rådighed 
Tak Dl alle dem der hjælper 
 
Vi har forespurgt forsyningen om udvidelse af julebelysningen, men det er ikke muligt pt. Lars Bock 
er på sagen. 
Tak Dl bestyrelsen. Tak Dl SDg, som har valgt at stoppe. Han fortsæ]er i Distriktsrådet! 😊 
 
Tak Dl medlemmerne. Vi vil gerne i det nye år arbejde på, at flere nye og yngre medlemmer. 
 
Ordet Dlbage Dl Lynge. 
Beretningen godkendes. 
 

3. Fremlæggelse af regnskab: Lynge giver ordet videre Dl Norma. 
Norma fortæller, at vedr indtægter er konDngent delen faldende, pga af færre medlemmer.  
Der er kommet 11 nye erhvervsmedlemmer. 
Indtægterne dækker også over driOsDlskud - udlejning Dl skoler, hobbyister mm 
FondsDlskud dækker over Dlskud fra kommune ol. 
UdgiOer: Diverse arrangementer og vedligehold. 
UdgiOer Søparkhus dækker bla over nyt komfur mm 
Høje energiudgiOer og de bliver nok lidt højere i 2025, da vi har valgt at skrue op for varmen. 
Desuden er der blevet købt en ny printer 
Overskud kr. 30.595,17 
 
Der bliver spurgt ind Dl, hvorfor Gartneriet, står som en indtægt i regnskabet. Jesper orientererer, at 
det skyldes, at vi har modtaget Dlskud kr. 40.000 fra Mehlsen Dl et nyt tag. 
Vi mangler at høre fra Nordea Fonden - vi vil gerne have nyt loO, nyt gulv, arbejdsborde, ny 
belysning - vi forventer et budget på kr 300.000, men forventer at det bliver finansieret gennem 
fonde. 
UdgiOen på det, som er foretaget i Gartneriet er betalt i 2025. 
 
Ungdomsfonden: 
Der har kun været 1 fondsudbetaling i 2024. 
Regnskabet godkendes. 
 

4. Fastsæ;else af kon=ngent Bestyrelsen foreslår uændret, som godkendes 
 

5. Indkomne forslag: Ingen 
 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter: 
SDg og Jesper er på valg. SDg genopsDller ikke.  
Lars Bock foreslår Jens Jakob og Jesper 
Jesper genvælges og Jens Jakob vælges 
  
Carsten er på valg som suppleant. Han vælges.  
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2. suppleant kan ikke findes umiddelbart. Bestyrelsen bemyndiges Dl selv at finde en 2. suppleant 
hen af vejen. 
 

7. Valg af revisorer og 1 suppleant Genvalg af Jøren ChrisDansen og Bjarne Jensen. Suppleant Tejs 
Karup genvælges også. 
 

8. Evt:   
SDg tager ordet, og orienterer om, at i Distriktsrådet ligger man meget mærke Dl hvad der sker i 
Dybvad: Bla bliver det grønne hold fremhævet. Desuden også Dybvad Byudvikling. 
Områdefornyelsen har været ude flere gange og ladet sig inspirere af os i Dybvad. Vi har været gode 
Dl at søge i Distriktspuljen - bla har Klaus Nielsen i Hallen været rigDg gode Dl at søge. Vi bliver 
nævnt på langt de fleste møder. 
 
Bent Andersen fortæller, at han har været i Lyngså for at fortælle om det grønne hold. 
 
Lynge overdrager ordet Dl Jesper og takker for god ro og orden. 
 
Næste møde 9. april. Carsten kommer med kage.  
 
 
 
Jesper KoldtoO   SDg Henriksen 
 
 
 
Norma Pedersen   Lars Pedersen 
 
 
 
Lars Bock    Bodil Thimm 
 
 
 
Louise Jensen 

 


